
 
 

Dear Elementary Parents,   
 

 

My warmest greetings to you all. As we 
step into the new year and begin 2025, I 
look forward to a year filled with growth, 
success, and new opportunities for our 
CBS community. Thank you for allowing 
me into your lives and culture and for the 
opportunity to contribute to the education 
of your children. I have seen students 
blossom during this period into exemplary 
young boys and girls, not only on academic level but also in the acquisition of 
skills, values, and positive character traits. The value that my staff added to the 
development of our students is immeasurable and commendable. Continue to 
be present in your child’s life as this has proven to be critical in the growth and 
development (scholastically and personal) of children. A student who receives 
unequivocal support from their parents, (assistance with homework, reading 
with and for them, conversing in English and creating opportunities for them to 
listen to and watch good English movies and music) will undoubtedly excel 
scholastically. All students need to be cared for, loved and appreciated. My  
sincere appreciation to all parents for their unwavering support of all the child 
centered activities at CBS.  
 
Let us continue encouraging students to greet, respect, and refrain from using 
bad language or engaging physically with each other. By doing so, we will 
maintain the positive environment at CBS, fostering a conducive learning and 
teaching atmosphere. 
I appreciate the spirit of parents, especially during opportunities to engage with 
you. This is encouraging as we work together to mold students into exemplary 
citizens. Always be exceptional role models, as students emulate the             
experiences they are exposed to. Please use the break to reflect on your child’s 
academic performance and engage with teachers for better outcomes. 
May we greet 2025 with vigor, enthusiasm, and commitment second to none. 
Let us make the remaining months of our academic year better than the        
previous ones. Together 
we can make this happen. 
 
I wish all my students and 
staff a peaceful and restful 
winter break. To all our 
parents, may the new year 
meet you with peace,    
happiness, love, and good 
health.  
 

 

 

Upcoming 
Events 

 

 

 

Jan 5th 

 

Quarter 3  

Begins 

 

 

 

 

Jan 5th– 9th 

 

Phonological 
assessments 

(PK– Gr 2) 

& 

Running  

records 

(SK– Gr 5) 

 

 

 

 

Jan 9th 

 

Parent  

Conference 

(no school 
day) 

 

 

 

This Month at CBS 
Bringing Talent to Life 

January -2025 



 
 

 أولياء أمور المرحلة الابتدائية  الكرام،
 

أطيب التحيات لكم جميعاً. مع  خوعنلعاعا العععام العجعخيعخ 
أتطل  إلع  اعام معلعال بعالعاعمعن  2025ناستقبالاا لعام 

نالاجاح نالفرص الجخيخة لمجتمع  العمعخرسعك العكعاعخيعك 
 .ثاائيك اللغك

أشكركم ال  السماح لا بأن أكنن جزلًا معن حعيعاتعكعم 
نثقافتكم، نال  ماحا الفرصك للمسعامعمعك فعا تعععلعيعم 
أطفالكم. لقخ رأيت الطلاب يزخمرنن ولال مذه الفتعرة 
ليصبحنا فتيااعًا نفعتعيعات معمعيعزيعن، لعيع  فعقعط اعلع  

 المستنى الأكاخيما، نلكن أيضًا فا اكتساب المهارات نالقيم نالصفات الإيجابيك.
لتطنر طلاباعا   تقعقعخر بعثعمعن  إن القيمك التا أضافها فريق العمل فا المخرسك الكاخيك ثاائيك اللغك

نما تستحق الإشاخة. أرجن ماكم مناصلك التناجخ فا حياة أطفالكم، حيث أثبت ذلك أاه أمر بعالع  
 الأمميك فا امنمم نتطنرمم، سنال ال  المستنى الخراسا أن الشوصا.

الطالب الذي يتلق  خامًا غير مشرنط من نالخيه (مثل المسااخة فا الناجبات المعاعزلعيعك، العقعرالة 
معهم نلهم، التحخث باللغك الإاجليزيك، نولق فرص لهم للاستماع إل  نمشامخة أفعلام نمعنسعيعقع  
إاجليزيك جيخة) سيزخمر بلا شك ال  المستنى الخراسا. جمعيع  العطعلاب بعحعاجعك إلع  العراعايعك 
نالحب نالتقخير.أنخ أن أابر ان والص امتاااا لجمي  أنليال الأمنر ال  خامهم المستمر لجمي  

 .الأاشطك التا تركز ال  الطفل فا المخرسك الكاخيك ثاائيك اللغك
 

خاناا استمر فا تشجي  الطلاب ال  التحيك، ناحترام الآورين، نا متاعاع اعن اسعتعوعخام العلعغعك 
السيئك أن ا اوراط فا السلنكيات البخايك غير اللائقك م  بعضهم البعض. من ولال القعيعام بعذلعك، 
ساحافظ ال  البيئك الإيجابيك فا ألمخرسك الكاخيك ثاائيك اللغعك، معمعا يعععزز جعنًا معاعاسعبعًا لعلعتعععلعم 

 نالتعليم.
أقخر رنح التعانن لخى أنليال الأمنر، واصك ولال الفرص التا تمكااا من التناصل مععكعم. معذا 
يشجعاا ال  العمل معاً لتشكيل الطلاب ليصبحنا مناطاين مثاليين. كنانا خائمًا اماذج اسعتعثعاعائعيعك 

 يقحتذى بها، لأن الطلاب يستمخنن سلنكياتهم من التجارب التا يتعرضنن لها.
يرج  استغلال فترة الإجازة للتأمل فا الأخال الأكاخيما لأطفالكم نالتناصل م  المعلمين لتحعقعيعق 

 اتائج أفضل.
بحما  نحينيك نالتزام   مثيل له. خاناا اجعل الأشهر المتبقيك من اعامعاعا  2025فلاستقبل اام 

 الخراسا أفضل من السابقك. معاً يمكااا تحقيق ذلك
 

 أتعععمعععاععع  لعععجعععمعععيععع  طعععلابعععا نطعععاقعععم العععععععمعععل إجعععازة شعععتعععنيعععك معععاخئعععك نمعععريعععحعععك.
 نلجمي  أنليال الأمنر، أتما  أن يحمل لكم العام الجخيخ السلام نالسعاخة نالمحبك نالصحك الجيخة. 

 

 

 

 

 

 

 الفاعليات القادمة

 

 

 

يناير 5  

 

 بداية الفصل الثالث

 

 

 

 

 يناير 5 — 9 

 

 التقييمات الصوتية
 –(صف الحضانة 
 الصف الثاني)

 

 تقييمات القراءة 
 –(روضة أولى 

 الصف الخامس)

 

 

 

 يناير  9 

 

 اجتماع أولياء الامور

 ( عطلة للطلاب)

 

 

 

 

 

 

 

 

 هذا الشهر بالمدرسة الكندية ثنائية اللغة
 إبراز المواهب إلى الحياة

0202—يناير  



 
  

Arabic Day 
 
In December, our school celebrated Arabic     
Language Day with performances, speeches, 
and activities highlighting Arabic's cultural       
significance, fostering appreciation, and         
inspiring discussions on its preservation and    
relevance in society. 
 
Parent Engagements 
 
Parent Engagement Events strengthened school-parent connections through     
interactive activities like reading and creative projects. Parents joined their       
children, gaining insights into teaching methods, fostering communication, and 
building a supportive community that emphasized the value of parental               
involvement in education. Both parents and students left inspired and more      
connected to the school.  
 
Bake Sale 
 
The Student Council organized a successful bake sale, bringing the community 
together for a cause. Students and teachers participated in purchasing goods.   
Savory items like pizzas, steamed corn cups, and refreshing milkshakes were 
sold. Proceeds from the bake sale were directed towards funding school            
initiatives, fostering a sense of responsibility and teamwork among participants. 
The event also taught students valuable lessons about collaboration, charity, and 
entrepreneurial spirit. The bake sale was a delightful and meaningful experience 
for everyone involved. 
  
Creative Hat Day 
 
Creative Hat Day celebrated             
imagination and self-expression as 
students showcased unique,         
handmade hats in a lively parade.           
Encouraging recycled materials and 
sustainability, the event inspired       
creativity, teamwork, and joy, fostering    
admiration and originality. 
 
Apple Day: Promoting Healthy     
Living 
 
Apple Day promoted healthy lifestyles 
through interactive activities and       
lessons on nutrition. Students brought 
apples and juices, learned about     
balanced diets, and were encouraged 
to make mindful, healthy food choices.  

 

 

 

Jan 23rd 

 

Talent Show 

& 
Problem  

solving 

 

 

 

 

 

Jan 25th 

 

SA Writing 

(JK– Gr 5) 

 

 

 

 

 

 

Jan  

26th– 30th 

 

Mid Year 
Break 

For Students 

only 

 

 

 

  

 
                                                                     

                                                                    Sincerely 

 Mr. Reginald John Esau      

Elementary School Principal         

 



 
  

 يوم اللغة العربية
فا خيسمبر، احتفلت مخرستاا بينم اللغك الععربعيعك معن وعلال 
العرنض نالوطب نالأاشطعك العتعا سعلعطعت الضعنل اعلع  
الأمميك الثقافيك للغك العربيك، مما ازز العتعقعخيعر لعهعا نألعهعم 

 الاقاشات حنل الحفاظ اليها نأمميتها فا المجتم .
 
 

 مشاركة أولياء الأمور
اززت فعاليات مشاركك أنليال الأمنر الرنابط بين المخرسك نالأمل من ولال الأاشطك التفااليك مثل 
القرالة نالمشاري  الإبخاايك. ااضم الآبال إل  أطفالهم، مما أتاح لهم فرصك العتعععرل اعلع  أسعالعيعب 
التخري ، نتعزيز التناصل، نباال مجتم  خاام يسلط الضنل ال  قيمك المشاركك الأبنيك فا التعليعم. 

 غاخر كل من الآبال نالطلاب نمم مليئنن بالإلهام نأكثر ارتباطًا بالمخرسك.
 

 بيع المخبوزات
اظم مجل  الطلاب بي  موبنزات ااجح، حيث جم  المجتم  من أجل قضيك ابعيعلعك. شعارك العطعلاب 
نالمعلمنن فا شرال الماتجات. تم بي  أطعمك لذيذة مثل البيتزا، أكناب الذرة المطهنة، نالميلك شعيعك 
الماعش. تم تنجيه اائخات بي  الموبنزات احن تمنيل مباخرات مخرسيك، مما يعزز شعنر المسؤنليك 
نالعمل الجمااا بين المشاركين. كما الم الحخث الطلاب خرنسًا قيمك حنل التعانن، نالعمل الويري 

 نرنح رياخة الأامال. كاات تجربك بي  الموبنزات ممتعك نذات مغزى للجمي  المشاركين.
 

 يوم القبعات الإبداعية
احتفل ينم القبعات الإبخاايك بالويال نالتعبير ان الذات حيث ارض الطلاب قبعات فريخة من اناها 
مصاناك يخنياً فا منكب حيني. شج  الحخث استوخام المناخ المعاخ تخنيرما نا ستخامك، ممعا ألعهعم 

 الإبخاع نالعمل الجمااا نالفرح، نازز التقخير للأصالك نالتفرخ.
 

 يوم التفاح: تعزيز الحياة الصحية
 

تم تعزيز أاماط الحياة الصحيك فا ينم التفاح من 
ولال الأاشطك التفااليك نالخرن  حنل التغذيعك. 
جلب الطلاب التفاح نالععصعائعر، نتعععلعمعنا اعن 
النجبات المتنازاك، نتم تشجيعععهعم اعلع  اتعوعاذ 

  ..ويارات غذائيك صحيك نمخرنسك
  
 

 

 

 

 

 يناير  23 

 

 عرض المواهب
& 

 حل المشكلات 

 

 

 

 

 يناير  25 

 

 الكتابة التقييمية
(من الروضة إلى 
 الصف الخامس) 

 

 

 

 

 

 يناير 26—30  

 

عطلة منتصف 
 العام

 للطلاب فقط 

 

 

  

 

                                                                     

مع خالص التحية   
ايساو جون السيد، ريجنلد   

مدير المدرسة الابتدائية         

 


